

Oman Education & Training Investment Co.S.A.O.G
P.O.Box: 553, P.C. 311
Sohar, Sultanate of Oman
Tel: + 968 26850160
Fax: +968 26721756



التاريخ : 15 ابريل 2025

تحية طيبة وبعد

الموضوع : جلسة مناقشة البيانات المالية الغير مدققة للفترة المالية المنتهية في 28 فبراير 2025م

تود العمانية للاستثمارات التعليمية والتدريبية ش م ع ع اعلام المستثمرين والمحليين ان جلسة مناقشة البيانات المالية الغير مدققة للفترة المالية المنتهية في 28 فبراير 2025م قد انعقدت عبر الانترنت بتاريخ 15 ابريل 2025م.

وللراغبين بالاطلاع على تفاصيل الجلسة الدخول عبر رابط العرض ادناه:

[Link of MSX Discussion Session - H1.mp4](#)

لمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين : mhabayeb@oeti.om

محمد حباب

مسؤول علاقات المستثمرين



Oman Education & Training Investment Co.S.A.O.G
P.O.Box: 553, P.C. 311
Sohar, Sultanate of Oman
Tel: + 968 26850160
Fax: +968 26721756



Date: 15 April 2025

After complement ,,,,,,,

Subject: Unaudited Financial Statements Discussion Session for the Financial Period Ending on 28th February 2025

Oman Educational and Training Investment Company SAOG would like to inform investors and analysts that the session to discuss the Unaudited Financial Statements for the period Ending on 28th February 2025 was held online on 15 April 2025. Please find the link to the recording below:

[Link of MSX Discussion Session - H1.mp4](#)

For more information, please contact the investors relation officer

Email: mhabayeb@oeti.om

Investors relation officer

Mohammad Habayeb

